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Verslag van de Algemene Ledenvergadering  
van het District Dordrecht van de NBB dd. 15 april 2023 

 

Aanwezig: 
 

Verenigingen:    
BC Gorkum    Zandrie Albada 
BC de Merwe    Remco Verheij     
BC Je Coupe    Annelies Guit 
BC Sans Atout    Peter Grabau 
BC Sans Fumer    Jacqueline Willemsens, Sophie van Blokland   
BC Papendrecht   Herman Kroon, Loes Kroon     
N.R.B.C. Drechtsteden   Lenie Zwartveld, Jack van der Put 
B.C. PBC ’81    Joke van der Put, Jopie Hofwegen 
BC Overslag    Pem Kubbe 
BC de Vesting    Hanny Passenier 
Passageclub Papendrecht  Herman Kroon 
BC Hartenvrouw   Corry de Vries 
 

Bestuur     Helga Naarding, Peter Grabau, Pem Kubbe 
Commissieleden   Kees de Jong, Lenie Zwartveld, Annelies Guit 
 
 

Afwezig met kennisgeving:  
Verenigingen:     Sliedrechtse BC, BC ’t Ambacht, BC Hoornaar BC Ter Merwe 
     N.R.B.C. Zwijndrecht, St. Denksport Papendrecht  
 
Bestuur :    geen    
Commissies:     geen 
Ereleden / Leden van Verdienste: Loes Blankvoort, Dick Groenendijk 
 
Afwezig zonder kennisgeving:    
Leden:      BC DBC/Thuredreght 
Commissies:     Geen 
 

1. Opening 
De voorzitter (verder: Peter) heet  de aanwezigen van harte welkom. 
De agenda wordt zonder wijzigingen of aanvullingen vastgesteld. 
 

2. Mededelingen 
Peter meldt dat het bestuurslid van de NBB hier graag aanwezig had willen zijn, omstandigheden 
maken het haar (Anita Neleman) echter onmogelijk. 
Aangezien zij agendapunt 6 (Regiobijeenkomsten) zou invullen valt hier een gat, Pem zal trachten 
dit in te vullen. 
 
Verder meldt hij een voorgenomen samenwerking tussen de districten in Zuid Holland, een 
initiatief van het district Rotterdam. Kees de Jong (DKL) zal hier bij punt 12 verder op ingaan. 
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De BC Hoornaar heeft aangegeven zijn lidmaatschap van de NBB per 31 december op te zeggen. 
De kosten (NNB en zaalhuur) worden voor het geringe aantal leden te hoog. 
 
Het districtsbestuur is voor een periodiek overleg in Utrecht op bezoek geweest. 
Als alle verenigingen langs geweest zijn zullen er conclusies getrokken kunnen worden, 
vooruitlopend daarop wordt ons gevraagd 2 vragen voor 1 mei te beantwoorden: 
- Wat wil en kan het district en wat wordt daarbij van de NBB verwacht. 
- Wat moeten de criteria zijn waarop de hoogte van de retributie wordt gebaseerd. 

 
3. Ingekomen en uitgaande stukken 

Van bijna alle verenigingen is bericht van deelname dan wel verhindering voor deze vergadering 
ontvangen. 
I.v.m.  afwezigheid van een vertegenwoordiger van de BC Sliedrecht zijn hen gevraagd te 
reageren op de activiteitenkalender, dit ter voorkoming van dubbelingen.  
Er is geen reactie ontvangen. 
 

4. Verslag van het voorzittersoverleg 
Peter heeft de indruk dat de inbreng van de districtsvoorzitters meer en meer gehoord wordt.  
De gevolgen van de 10 jaar geleden geëffectueerde reorganisatie gaan op de helling. 
De voorzitter vergaderen tegenwoordig 6 x per jaar, 3 x fysiek en 3 x via zoom. 
Teneinde het bridge meer toegankelijk te maken zijn er uit hun midden 5 werkgroepen gevormd 
te weten: een werkgroep die het cafetariamodel uitwerkt, 1 die nagaat hoe je inloopclubs kan 
organiseren, 1 die de aspecten t.a.v. onderlinge verbondenheid belicht, 1 die onderzoekt hoe de 
zichtbaarheid van bridge(clubs) vergroot kan worden en tenslotte 1 die de voor- en nadelen van 
een mogelijke herindeling van de districten in kaart brengt. 
 
Het district Den Haag heeft een subsidie ontvangen in het kader van eenzaamheidsbestrijding. 
Meer informatie is te vinden in het blad Bridge. 
 
De nieuwe cursusopzet is gereed en bestaat nu uit vier modules, die allen digitaal beschikbaar 
zijn. Via het district kan aan digitale studeerders klassikaal ondersteuning worden gegeven. De 
modules CO en CA behandelen organisatie en arbitreren op het clubleider A niveau. De modules 
CO+ en CA+ doen dat op het oude clubleider B niveaus. De cursus WL zal nog maar sporadisch 
worden gegeven en is bestemd voor de begeleiding van 2e divisie wedstrijden en hoger. de 
andere cursussen worden digitaal en soms (op verzoek) klassikaal gegeven. 

 
De voorzitters hebben kennis genomen van een initiatief van Martin Slagmolen om al in de 
opleiding tot bridger kennis te nemen van  viertallen, nu nog een ten onrechte verwaarloosd 
aspect van bridge. 
Zijn presentatie, met het doel om viertallen te stimuleren, wordt met het verslag mee gezonden. 
 

5. Verslag van de ALV van 23 oktober 2021 
Met de opmerking dat Helga toelicht en niet liggend de toelichting geeft gaat de vergadering 
akkoord met het verslag. 

 
6. Regio-overleg 

Zoals bekent heeft de NBB een aantal regiobijeenkomsten georganiseerd. Diegenen die een van 
deze bijeenkomsten hebben bijgewoond zijn blij verrast door het nieuwe elan dat uit de 
presentaties spreekt. 
De bijeenkomst bestaat grofweg uit een plenair deel waarna de aanwezigen in 2 groepen 
opgesplitst worden, een deel woont de presentatie Ledenwerving en ledenbehoud bij, het 
andere deel de presentatie Ledenservice. Na een korte pauze wisselen de groepen. 
Na afloop worden de uitkomsten van de discussies gedeeld. 
Een initiatief waarvan de aanwezigen vinden dat dit periodiek herhaald zou moeten worden. 
Ter informatie worden de presentaties bijgesloten. 
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7. Jaarverslag 

De vergadering neemt kennis van het aan de NBB verzonden verslag.  
Het verslag maakt onderdeel uit van de stukken voor de ALV van de NBB in november. 

 
8. Ledenverloop 

De vergadering neemt kennis van het overzicht en constateert dat er veel verenigingen rond de 
kritisch grens (60 of minder leden) verkeren 
 

9. Financieel verslag over 2022 
Helga licht de voorliggende stukken toe. 
De vergadering heeft verder geen vragen of opmerkingen. 
 

10. Verslag van de financiële commissie 
Joke van der Put (fysiek) en Frans Uelman (digitaal) hebben de boeken gecontroleerd en in orde 
bevonden. 
Zij stellen de vergadering voor het bestuur decharge voor het gevoerde financiële beleid over het 
boekjaar 2022 te verlenen. De vergadering gaat hier onder applaus mee akkoord. 
 

11. Benoeming financiële commissie 
De financiële commissie 2023 zal bestaan uit Joke van der Put en  Nico Bakker. 
Als reserve wordt Remco Verheij benoemd. 
Frans Uelman wordt bedankt voor zijn inzet. 
 

12. Commissies 
DKL (Kees de Jong) 
In het kader van het overleg tussen de districten is er op 5 april een overleg met de districten in 
Zuid Holland geweest. 
Besloten is dat alle districten hun districtskalender ter beschikking van de andere districten 
stellen. Hieruit blijkt dan welke activiteiten wel en welke niet meer door een district 
georganiseerd worden. Leden van districten die afzien van het organiseren van activiteiten zullen 
hun belangstellende leden erop attenderen dat zij in een ander district kunnen deelnemen. 
 
Wedstrijdreglement: er blijken een aantal “foutjes” in het vigerende regelement te zitten. 
De District Technische Commissie (DTC) moet haar oordeel over de tekst van de wijzigingen nog 
geven (door het vervroegen van deze vergadering is het daar nog niet van gekomen) 
Kees verzoekt de vergadering bij voorbaat akkoord te gaan met besluiten van de DTC. 
De vergadering gaat hiermee akkoord. 
 
Wedstrijdkalender: Waar het vroeger (tot 2020) de gewoonte was ook clubactiviteiten op basis 
van “gewoonte” op te nemen is hier na corona van afgezien. Teveel toernooien blijken niet door 
te gaan of van datum te zijn veranderd. 
De verenigingen zijn uitgenodigd om de evenementen aan te melden, zij worden dan in de 
kalender vermeld. Alleen de Stichting Denksport heeft hiervan gebruik gemaakt. 
Omdat er geen concurrerende evenementen voor deze data zijn aangemeld zijn deze vastgesteld 
en kunnen aangemeld worden voor vermelding op de kalender van de NBB, de website van het 
district en het maandbericht.  
 
Evenementen die nog door verenigingen vastgesteld worden kunnen voor vermelding op de 
maandkalender bij de webmaster (a.guitbos@gmail.com) aangemeld worden door een 
evenement aan te maken op de eigen website. Mits er geen andere evenementen op dezelfde 
dag zijn aangemeld geeft zij toestemming voor vermelding op de kalender van de NBB, de 
website van het district en het maandbericht.  
 
 

mailto:a.guitbos@gmail.com
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Voordat Peter het woord doorgeeft staat hij even stil bij het feit dat Kees vanaf heden zijn taken 
aan Coen overdraagt. Formeel treedt de DKL pas eind van het jaar af maar het lijkt een juiste 
beslissing de voorbereidingen voor het seizoen 23-24 aan de dan formeel te benoemden DKL 
over te laten. Kees zal de komende periode als assistent DKL optreden. 
Peter staat even stil bij de perfecte wijze waarop Kees in het gat sprong wat ontstond na het 
plotseling overlijden van Bert de Vries in 2021 en stelt Kees voor als het ideale voorbeeld voor 
onze nieuwe leden, jong, nestverlaterssyndroom, ambitieus, kortom de ideale vrijwilliger. 
Als dank voor zijn inzet overhandigt hij hem een mooie fles Bourgogne. 
 
Onderwijsadviseur (Pem Kubbe) 
De 3 cursussen Spelkennis lopen op dit moment in Papendrecht (24 deelnemers), in Gorinchem 
(15 deelnemers) en in Barendrecht (27 deelnemers) 
Gezien de belangstelling ligt het in de rede dat dit ook in het seizoen 23-24 gecontinueerd zal 
worden. 
 
Jeugdbridge (Lenie Zwartveld) 
Na het succes van het jeugdbridge (70 leerlingen) viel het aantal belangstellenden voor de 
vervolgcursus (niet meer op school maar in het Denksportcentrum) zodanig tegen dat daar vanaf 
is gezien. 
Volgend schooljaar zal getracht worden bridgeles aan  volledige klassen te gaan geven. 
Tot teleurstelling van Lenie heeft de NBB geen aandacht meer voor deze doelgroep, zij richt zich 
meer en meer op middelbare scholen. 
 
Webmaster (Annelies Guit) 
Naast de gemaakte opmerkingen over de wijze van aanmelden van evenementen (zie boven) 
vraagt zij ook de zomeravondcompetities aan te melden voor vermelding in het maandbericht en 
op de website van het district. Omdat voor deze competities geen toestemming van de NBB 
vereist is, is dit de enige manier om ze te kunnen plaatsen. 
Als een club ervoor gekozen heeft het adres van hun leden te vermelden op de website van de 
club, beschermd door de knop “alleen voor leden van deze club”, zijn de adressen van de 
functionarissen vrij te zien voor ieder willekeurig ingelogd NBB lid. Dit is in strijd met de 
privacyregels. Dus nooit het schuifje voor adressen aanzetten tot dit probleem is opgelost. 
 
Peter zal haar als gebruiker en deskundige bij de NBB aanmelden in de hoop dat e.e.a. met de 
inzet van vrijwilligers opgelost kan worden. 
 

13. Rondvraag 
Zandrie Albada: complimenten aan het bestuur voor de wijze waarop zij leiding geven aan het 
district, het gebrek aan taalvaardigheid van de secretaris wordt daarbij voor lief genomen. 
Jacqueline Willemsens: de contributie wordt (zeker voor kleinere verenigingen) veel te hoog, 
ook zij denken over andere manieren om tegen minder kosten te kunnen blijven bridgen. 
Coen Hodzelmans: waarom uitsluitend wijn op de prijzentafel, er zijn ook mensen die dit niet 
gebruiken. Bijval is zijn deel. 
Joke van der Put: heeft problemen met zowel de digitale als de (vernieuwde) papieren versie van 
het blad Bridge. Digitaal: voor ouderen lastig in het gebruik en te veel tabs, papier: voor ouderen 
slecht te lezen, een te weinig contrastvol lettertype. 
Peter vraagt haar deze bezwaren op papier te zetten, hij kan er dan wat mee. 

 
14. Sluiting 

De voorzitter sluit om 11.30 uur de vergadering en nodigt de aanwezigen uit gezamenlijk een 
drankje aan de bar te nuttigen. 
 

Volgende vergadering: Zaterdag 4 november 2023 
 


